
Протокол № 10

засідання постійної комісії обласної ради з питань
житлово-комунального господарства, будівництва та використання

природних ресурсів

від 16 серпня 2016 року                                                        м. Кіровоград

Склад комісії – 9 осіб

Присутні:   (8)
голова постійної комісії – Кайдаш Юрій Анатолійович;
заступник голови  постійної комісії – Ревенко Наталя Олександрівна;
секретар постійної комісії – Погребнюк Артем Анатолійович;
члени постійної комісії: Довбиш Іван Іванович,

Здебська Валентина Павлівна,
Монашок Микола Дмитрович;
Могилей Михайло Миколайович
Ратенко Сергій Леонідович

Відсутні:  (1)
член постійної комісії – Дичко Анатолій Дмитрович.

У роботі постійної комісії взяли участь:
голова Кіровоградської обласної ради Чорноіваненко О.А.
головний  спеціаліст  відділу  організаційного  забезпечення  виконавчого

апарату Кіровоградської обласної ради Сергієнко П.Г.
директор  департаменту  фінансів  Кіровоградської  обласної  державної

адміністрації Шеремет С.В.
директор департаменту економічного розвитку і торгівлі Кіровоградської

обласної державної адміністрації Рахуба Н.А.
директор  департаменту  екології  та  природних  ресурсів  Кіровоградської

обласної державної адміністрації Ковтунов О.В.
директор департаменту інфраструктури та промисловості Кіровоградської

обласної державної адміністрації Корнюша О.П.
головний  спеціаліст  сектору  надрокористування  департаменту

інфраструктури  та  промисловості  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації Бриндак В.Є. 

представник  ТОВ  “Світловодський  маслосирзавод”  Керєкєша  Леонід
Юрійович

генеральний директор обласного комунального виробничого підприємства
“Дніпро-Кіровоград” Ілик Р.І.

заступник  директора  департаменту  житлово-комунального  господарства
Кіровоградської обласної державної адміністрації Табалова І.П.
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ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

1. Про  Положення  щодо  порядку  надання  матеріальної  допомоги
громадянам на лікування, вирішення соціально-побутових проблем тощо.

Інформує: Сергієнко  Павло  Григорович –  головний  спеціаліст  відділу
організаційного забезпечення виконавчого апарату Кіровоградської обласної ради

2. Про  орієнтовні  строки  проведення  звітів  депутатів  обласної  ради
сьомого скликання.

Інформує: Сергієнко  Павло  Григорович –  головний  спеціаліст  відділу
організаційного забезпечення виконавчого апарату Кіровоградської обласної ради

3. Про внесення змін до плану роботи обласної ради на 2016 рік.
Інформує: Сергієнко  Павло  Григорович –  головний  спеціаліст  відділу

організаційного забезпечення виконавчого апарату Кіровоградської обласної ради

4. Про внесення змін до рішення обласної ради від 25 грудня 2015 року
№ 16 “Про обласний бюджет на 2016 рік”.

Інформує: Шеремет  Сергій  Вікторович –  директор  департаменту
фінансів Кіровоградської обласної державної адміністрації

5. Про внесення змін до програми економічного і соціального розвитку
Кіровоградської області на 2016 рік.

Інформує: Рахуба  Ніна  Афанасіївна –  директор  департаменту
економічного  розвитку  і  торгівлі  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації

6. Про внесення змін до Комплексної програми охорони навколишнього
природного середовища в Кіровоградській області на 2016-2020 роки.

Інформує: Ковтунов  Олександр  Володимирович –  директор
департаменту  екології  та  природних  ресурсів  Кіровоградської  обласної
державної адміністрації

7. Про  клопотання  ТОВ  “Світловодський  маслосирзавод”  стосовно
отримання  спеціального  дозволу  на  користування  надрами  підземних  вод
водозабору підприємства.

Інформує:  Корнюша Олександр  Петрович –  директор  департаменту
інфраструктури  та  промисловості  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації

8. Про  звернення  до  Верховної  Ради  України  щодо  необхідності
внесення  змін  до  розподілу  рентної  плати  за  користування  надрами  для
видобування корисних копалин загальнодержавного значення.

Інформує:  Корнюша Олександр  Петрович –  директор  департаменту
інфраструктури  та  промисловості  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації
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9. Про  звернення  до  Кабінету  Міністрів  України  щодо  необхідності
внесення змін до Переліків корисних копалин загальнодержавного та місцевого
значення.

Інформує:  Корнюша Олександр  Петрович –  директор  департаменту
інфраструктури  та  промисловості  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації

10. Про  затвердження  Статуту  ОКВП  “Дніпро-Кіровоград”  у  новій
редакції.

Інформує: Ілик  Роман  Ігорович –  генеральний директор  обласного
комунального виробничого підприємства “Дніпро-Кіровоград”

11. Про  звернення  Власівської  селищної  ради  м. Світловодська  щодо
виділення коштів на реконструкцію насосних станцій каналізації селища.

Інформує: Табалова  Інна  Павлівна –  заступник  директора
департаменту  житлово-комунального  господарства  Кіровоградської  обласної
державної адміністрації

1.  Про  Положення  щодо  порядку  надання  матеріальної  допомоги
громадянам на лікування, вирішення соціально-побутових проблем тощо.

Слухали  : інформацію  Сергієнка  Павла  Григоровича  –  головного
спеціаліста  відділу  організаційного  забезпечення  виконавчого  апарату
Кіровоградської  обласної  ради  про  Положення  щодо  порядку  надання
матеріальної  допомоги  громадянам  на  лікування,  вирішення  соціально-
побутових проблем тощо.

За  результатами  обговорення  даного  питання  голова  постійної  комісії
Кайдаш Ю.А. поставив на голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Підтримати внесення на розгляд пленарного засідання ради питання про

Положення  щодо  порядку  надання  матеріальної  допомоги  громадянам  на
лікування,  вирішення соціально-побутових проблем тощо та запропонований
проект рішення.

Голосували: “за”-8 осіб 
“проти” - 0 осіб
“утрим.” - 0 осіб 

Вирішили:  Прийняти рішення № 82 (додається).

2.  Про орієнтовні  строки проведення звітів  депутатів  обласної  ради
сьомого скликання.

Слухали: інформацію  Сергієнка  Павла  Григоровича  –  головного
спеціаліста  відділу  організаційного  забезпечення  виконавчого  апарату
Кіровоградської  обласної  ради  про  орієнтовні  строки  проведення  звітів
депутатів обласної ради сьомого скликання.

За  результатами  обговорення  даного  питання  голова  постійної  комісії
Кайдаш Ю.А. поставив на голосування наступний проект рішення комісії:
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1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Підтримати внесення на розгляд пленарного засідання ради питання про

орієнтовні  строки  проведення  звітів  депутатів  обласної  ради  сьомого
скликання та запропонований проект рішення.

Голосували: “за”-8 осіб 
“проти” - 0 осіб
“утрим.” - 0 осіб 

Вирішили:  Прийняти рішення № 83 (додається).

3. Про внесення змін до плану роботи обласної ради на 2016 рік.
Слухали: інформацію  Сергієнка  Павла  Григоровича  –  головного

спеціаліста  відділу  організаційного  забезпечення  виконавчого  апарату
Кіровоградської  обласної  ради  про  внесення  змін  до  плану роботи  обласної
ради на 2016 рік.

За  результатами  обговорення  даного  питання  голова  постійної  комісії
Кайдаш Ю.А. поставив на голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Підтримати внесення на розгляд пленарного засідання ради питання про

внесення змін до плану роботи обласної ради на 2016 рік та запропонований
проект рішення.  

Голосували: “за”-8 осіб 
“проти” - 0 осіб
“утрим.” - 0 осіб 

Вирішили:  Прийняти рішення № 84 (додається).

4. Про внесення змін до рішення обласної ради від 25 грудня 2015 року
№ 16 “Про обласний бюджет на 2016 рік”.

Слухали: інформацію  Шеремета  Сергія  Вікторовича  –  директора
департаменту фінансів Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  про
внесення змін до рішення обласної ради від 25 грудня 2015 року № 16 “Про
обласний бюджет на 2016 рік”.

Виступили:  Чорноіваненко  О.А.,  Кайдаш  Ю.А.,  Погребнюк  А.А.,
Ревенко Н.О., Могилей М.М.

За  результатами  обговорення  даного  питання  голова  постійної  комісії
Кайдаш Ю.А. поставив на голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Підтримати внесення на розгляд пленарного засідання ради питання про

внесення змін до рішення обласної ради від 25 грудня 2015 року № 16 “Про
обласний бюджет на 2016 рік” та запропонований проект рішення.

Голосували: “за”-8 осіб
“проти” - 0 осіб
“утрим.” - 0 осіб 

Вирішили:  Прийняти рішення № 85 (додається).
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5.  Про  внесення  змін  до  програми  економічного  і  соціального
розвитку Кіровоградської області на 2016 рік.

Слухали: інформацію Рахуби Ніни Афанасіївни – директора департаменту
економічного  розвитку  і  торгівлі  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації  про  внесення  змін  до  програми  економічного  і  соціального
розвитку Кіровоградської області на 2016 рік.

Виступили: Кайдаш Ю.А., Погребнюк А.А., Ревенко Н.О., Довбиш І.І.
За  результатами  обговорення  даного  питання  голова  постійної  комісії

Кайдаш Ю.А. поставив на голосування наступний проект рішення комісії:
1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Підтримати внесення на розгляд пленарного засідання ради питання про

внесення  змін  до  програми  економічного  і  соціального  розвитку
Кіровоградської області на 2016 рік та запропонований проект рішення.

Голосували: “за”-7 осіб
“проти” - 0 осіб
“утрим.” - 1 осіб (Довбиш І.І.)

Вирішили:  Прийняти рішення № 86 (додається).

6.  Про  внесення  змін  до  Комплексної  програми  охорони
навколишнього  природного  середовища  в  Кіровоградській  області
на 2016-2020 роки.

Слухали: інформацію  Ковтунова  Олександра  Володимировича  –
директора  департаменту  екології  та  природних  ресурсів  Кіровоградської
обласної державної адміністрації про внесення змін до Комплексної програми
охорони  навколишнього  природного  середовища  в  Кіровоградській  області
на 2016-2020  роки.  Зокрема  він  поінформував  про  необхідність  внесення
певних  коригувань  до  оприлюдненого  проекту  рішення  та  відповідних
матеріалів з порушеного питання.

Виступили:  Чорноіваненко  О.А.,  Кайдаш  Ю.А.,  Погребнюк  А.А.,
Ревенко Н.О., Могилей М.М., Монашок М.Д.

Члени  постійної  комісії  негативно  висловилися  стосовно  фінансування
певних  заходів,  що  здійснюються  громадськими  організаціями  за  рахунок
коштів  обласного  бюджету.  Тому  Ревенко  Н.О.  внесла  пропозицію  у  новій
редакції  розділу  VII  “Заходи  щодо  охорони  навколишнього  природного
середовища  у  Кіровоградській  області”  у  колонці  4  “Виконавці”  рядків  66
“Проведення  Дня  Довкілля”,  68  “Заходи  щодо  охорони  тваринного  світу  та
боротьби з браконьєрством (придбання матеріально-технічних засобів)” слова
“громадські організації” виключити. 

Також  членами  постійної  комісії  після  обговорення  було  прийнято
протокольне рішення стосовно необхідності розгляду на наступному засіданні
постійної  комісії  стану  сміттєзвалищ  на  території  області,  у  тому  числі
несанкціонованих,  проведення  їх  інвентаризації,  доцільності  впровадження
технології  роздільного  збирання  твердих  побутових  відходів  тощо.  З  метою
підготовки  порушених  питань  до  розгляду  на  засіданні  постійної  комісії
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рекомендувати  департаменту  житлово-комунального  господарства  обласної
державної  адміністрації  розглянути  їх  попередньо  із  виїздом  на  місця  із
залученням  членів  постійної  комісії  обласної  ради  з  питань  житлово-
комунального господарства, будівництва та використання природних ресурсів.

Ковтунов  О.В.  порушив  питання  щодо  розгляду  на  засіданні  постійної
комісії  обласної  ради  з  питань  житлово-комунального  господарства,
будівництва та використання природних ресурсів питання стосовно Програми
регулювання чисельності  безпритульних тварин на території  Кіровоградської
області на 2012-2017 роки.

За  результатами  обговорення  даного  питання  голова  постійної  комісії
Кайдаш Ю.А. поставив на голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати внести зміни:

- у  пункті  3  постановляючої  частини  проекту  рішення  обласної  ради
слова  “постійну  комісію  обласної  ради  з  питань  екологічної  політики  та
раціонального  природокористування”  замінити  словами  “постійну  комісію
обласної  ради  з  питань  житлово-комунального  господарства,  будівництва  та
використання природних ресурсів”;

- у  колонці  4  “Потреба  на  2016-2020  роки,  тис.грн”  Додатку  2  до
Програми (розділ IV) змінити:

рядок  2  “Заходи  з  охорони  водних  ресурсів”:  “Обласний  бюджет”  з
105687,822 на 105668,037; “Всього” з 329998,922 на 329979,137;

у рядку “ВСЬОГО” – “Обласний бюджет” з 129592,822 на 129573,037;
у рядку “РАЗОМ ЗА ПРОГРАМОЮ” – з 718452,622 на 718432,837; 
у  новій  редакції  розділу  VII  “Заходи  щодо  охорони  навколишнього

природного середовища у Кіровоградській області”  у колонці  4 “Виконавці”
рядків 66 “Проведення Дня Довкілля”, 68 “Заходи щодо охорони тваринного
світу  та  боротьби  з  браконьєрством  (придбання  матеріально-технічних
засобів)” слова “громадські організації” виключити.

- у частині 10 Паспорту Комплексної програми охорони навколишнього
природного  середовища  в  Кіровоградській  області  на  2016-2020  роки
загальний  обсяг  фінансових  ресурсів,  необхідних  для  реалізації  програми
зазначити у сумі 718432,837 тис грн, кошти обласного бюджету – 129573,037
тис грн.

3. Підтримати внесення на розгляд пленарного засідання ради питання про
внесення змін до Комплексної програми охорони навколишнього природного
середовища в Кіровоградській  області  на 2016-2020  роки та  запропонований
проект рішення із врахуванням пропозицій постійної комісії.

Голосували: “за”-8 осіб
“проти” - 0 осіб
“утрим.” - 0 осіб 

Вирішили:  Прийняти рішення № 87 (додається).
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7.  Про  клопотання  ТОВ  “Світловодський  маслосирзавод”  стосовно
отримання спеціального дозволу на користування надрами підземних вод
водозабору підприємства.

Слухали: інформацію  Корнюші  Олександра  Петровича  –  директора
департаменту  інфраструктури  та  промисловості  Кіровоградської  обласної
державної  адміністрації  про  клопотання  товариства  з  обмеженою
відповідальністю  “Світловодський  маслосирзавод”  щодо  отримання
спеціального дозволу на користування надрами з метою геологічного вивчення,
у  тому  числі  дослідно-промислової  розробки,  підземних  вод  водозабору
підприємства (свердловини №№ 1, 0589, 0625) у Кіровоградській області.

Виступили: Кайдаш Ю.А., Довбиш І.І.,  Могилей М.М.,  Погребнюк А.А.,
Монашок М.Д., Бриндак В.Є.

За  результатами  обговорення  даного  питання  голова  постійної  комісії
Кайдаш Ю.А. поставив на голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Підготувати  та  внести  на  розгляд  обласної  ради  відповідний  проект

рішення обласної ради з даного питання.

Голосували: “за”-8 осіб
“проти” - 0 осіб
“утрим.” - 0 осіб 

Вирішили:  Прийняти рішення № 88 (додається).

8.  Про  звернення  до  Верховної  Ради  України  щодо  необхідності
внесення змін до розподілу  рентної  плати за користування надрами для
видобування корисних копалин загальнодержавного значення.

Слухали: інформацію  Корнюші  Олександра  Петровича  –  директора
департаменту  інфраструктури  та  промисловості  Кіровоградської  обласної
державної  адміністрації  стосовно  необхідності  внесення  змін  до  розподілу
рентної  плати  за  користування  надрами  для  видобування  корисних  копалин
загальнодержавного значення.

Виступили: Кайдаш Ю.А.
За  результатами  обговорення  даного  питання  голова  постійної  комісії

Кайдаш Ю.А. поставив на голосування наступний проект рішення комісії:
1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Підготувати  і  внести  на  розгляд  Кіровоградської  обласної  ради

звернення  депутатів  Кіровоградської  обласної  ради  сьомого  скликання  до
Верховної  Ради  України  стосовно  внесення  змін  до  Бюджетного  кодексу
України щодо справедливого розподілу рентної плати за користування надрами
для  видобування  корисних  копалин  загальнодержавного  значення  та
відповідний проект рішення обласної ради з даного питання.

Голосували: “за”-8 осіб
“проти” - 0 осіб
“утрим.” - 0 осіб 

Вирішили:  Прийняти рішення № 89 (додається).
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9.  Про  звернення до  Кабінету  Міністрів  України  щодо  необхідності
внесення  змін  до  Переліків  корисних  копалин  загальнодержавного  та
місцевого значення.

Слухали: інформацію  Корнюші  Олександра  Петровича  –  директора
департаменту  інфраструктури  та  промисловості  Кіровоградської  обласної
державної  адміністрації  стосовно  необхідності  внесення  змін  до  Постанови
Кабінету міністрів України від 12 грудня 1994 року № 827 “Про затвердження
переліків  корисних  копалин  загальнодержавного  та  місцевого  значення”,  а
саме віднести до Переліку корисних копалин місцевого значення “Сировину
для  бутового  каменю”,  що  сприятиме  надходженню  додаткових  коштів  до
місцевих  бюджетів,  забезпеченню  соціального  і  економічного  розвитку
місцевих територіальних громад.

Виступили: Кайдаш Ю.А.
За  результатами  обговорення  даного  питання  голова  постійної  комісії

Кайдаш Ю.А. поставив на голосування наступний проект рішення комісії:
1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Підготувати  і  внести  на  розгляд  Кіровоградської  обласної  ради

звернення  депутатів  Кіровоградської  обласної  ради  сьомого  скликання  до
Кабінету  Міністрів  України  стосовно  внесення  змін  до  Переліків  корисних
копалин  загальнодержавного  та  місцевого  значення  та  відповідний  проект
рішення обласної ради з даного питання.

Голосували: “за”-8 осіб
“проти” - 0 осіб
“утрим.” - 0 осіб 

Вирішили:  Прийняти рішення № 90 (додається).

10.  Про  затвердження  Статуту  ОКВП  “Дніпро-Кіровоград”  у  новій
редакції.

Слухали: інформацію Ілика Романа Ігоровича –  генерального директора
обласного  комунального  виробничого  підприємства  “Дніпро-Кіровоград”
стосовно затвердження Статуту ОКВП “Дніпро-Кіровоград” у новій редакції

За  результатами  обговорення  даного  питання  голова  постійної  комісії
Кайдаш Ю.А. поставив на голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Погодити  Статут  ОКВП  “Дніпро-Кіровоград”  у  новій  редакції  та

рекомендувати  голові  обласної  ради  відповідно  до  пункту  2  додатку  4  до
рішення Кіровоградської  обласної  ради від 29 вересня 2006 року № 61 “Про
управління  об'єктами спільної  власності  територіальних  громад  сіл,  селищ і
міст області” (із змінами згідно з рішеннями Кіровоградської обласної ради від
06  грудня  2013  року № 548  та  від  20  травня  2016  року № 101)  затвердити
Статут ОКВП “Дніпро-Кіровоград” у новій редакції.

Голосували: “за”-7 осіб
“проти” - 0 осіб
“утрим.” - 1 осіб (Довбиш І.І.)

Вирішили:  Прийняти рішення № 91 (додається).
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11. Про звернення Власівської селищної ради м. Світловодська щодо
виділення коштів на реконструкцію насосних станцій каналізації селища.

Слухали: інформацію Табалової  Інни  Павлівни  –  заступника  директора
департаменту  житлово-комунального  господарства  Кіровоградської  обласної
державної  адміністрації  про  звернення  Власівської  селищної  ради
м. Світловодська щодо виділення коштів на реконструкцію насосних станцій
каналізації селища.

Виступили: Чорноіваненко О.А., Кайдаш Ю.А., Ревенко Н.О., Довбиш І.І.,
Могилей М.М.

За  результатами  обговорення  даного  питання  голова  постійної  комісії
Кайдаш Ю.А. поставив на голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати  департаменту  екології  та  природних  ресурсів

Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  розглянути  питання  щодо
виділення  коштів  з  обласного  фонду  охорони  навколишнього  природного
середовища  на  виготовлення  проектно-кошторисної  документації  на
реконструкцію насосних станцій каналізації селища Власівка м. Світловодська.

Голосували: “за”-8 осіб
“проти” - 0 осіб
“утрим.” - 0 осіб 

Вирішили:  Прийняти рішення № 92 (додається).

РІЗНЕ

Також членами постійної комісії були розглянуті і обговорені:

 -  депутатське  звернення  народного  депутата  України  Левченка  Юрія
Володимировича щодо заборони санітарних рубок лісів природно-заповідного
фонду;

-  лист  обласної  державної  адміністрації  щодо  виділення  коштів  на
реконструкцію русел річок Березівка та Інгулець в місті Олександрія;

- лист Державної служби геології та надр України щодо порядку розгляду
обласною радою клопотань щодо видачі спеціальних дозволів на користування
надрами;

-  рішення  Кіровоградської  міської  ради  від  30  липня  2016  року  № 478
“Про забезпечення опалювального сезону 2016/2017 років”;
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-  лист  Долинської  районної  державної  адміністрації  щодо  внесення  на
розгляд  постійної  комісії  обласної  ради  з  питань  житлово-комунального
господарства, будівництва та використання природних ресурсів питання щодо
включення геолого-розвідувальних робіт в перелік заходів, що фінансуються за
рахунок обласного Фонду охорони навколишнього природного середовища;

-  лист  ТОВ “ЕКО Модуль-Україна  стосовно  впровадження  Комплексної
програми з енергоефективності об'єктів соціальної сфери”.

На цьому голова постійної комісії обласної ради Кайдаш Ю.А. оголосив
засідання  комісії  закритим  та  подякував  усім  членам  постійної  комісії  за
активну участь у роботі комісії.

Голова постійної комісії                                                                Ю.Кайдаш

Секретар постійної комісії                                                           А.Погребнюк


